
FAU-møte torsda 7. 'anuar. kl. 19-20.30

Møtt:
1 a Andreas Kolaas,
1 b Heidi Andvik
4a Rolf Rian
4b Nina Egeland
6a Jan Håland
6b Torunn Kolås
7 a Therese S. Christensen
7b Bjørn Tore Starheim
Rektor

Ikkje møtt:
2a Karina Riise-wergeland
2b Torunn Remme Sletten,
3 Torunn Remme Sletten,
Sa Vetlemøy Wergeland meldt frafall
Sb ingen valgt

Sak 10/15-15: NYTT FRÅ KLASSANE
7 a) Utfordringar som gruppe og gruppedynamikk som gir negativ utvikling. Lærer og rektor
har gjort tiltak samen med foreldra. Ny oppsummering i neste manad
6 a og b) korne ei ny jente i B-Klassen, elles ingen ting a melde.

Rektorfortelom at det kjem omlag 30-35 elevar til neste haust. Det er bestemt at det skal vera
2 klassar allerede fra starten.

Sak 11/15-16: UTTALE OM TRAFIKKSIKRINSPLANEN
Det er ingen trafikksikringsplanen på Lindås som er på prioriteringslista no.
Skulen har gjort følgande endringar med buss og taxi og bruk av øverste parkeringen.
Buss og taxi er nede ved Lindåshallen.
Lærere skal også parkere ved Lindåshallen
Kun de innerste parkingsplassene på den øverste parkeringsplassen som er lov til å bruke.
Kun foreldre skal bruke rundkjøringa og då kun for levering/henting.
Fartsdumpene blir brukt som fotoverganger dette kan skape trafikkfarlige sitasjoner.
Kan ikke komme seg fra områda rundt skulane/hallen og byggefelt ved øvre og nedre Lindås
eller til Kolåsfeltet, då det er ikke oppmerka fotgjengeroverganger. Den kvite merkingen er
for %markere at det er ein fartsdump.

FA U ynskj er å invitere Statens Vegvesen til å komme på synfaring ein morgon for a sj på
trafikkbilete i krysset ved kyrkja og i Kolåskrysset. Rektor sender invitasjon.



Sak 12/15-16 YMSE
Det er høg trivsel ved skulen, både for elevar og tilsette. K vardagen har vorte betre for elever
og laerarar etter dei delte klassane.
Rektor har fått beskjed om afinne loysingar utifra det budsjettet som var delt ut 1 aug 2015,
sjølv om elevtalet har auka fr 164-191i løpet av skuleåret 2014/2015.
Skulen er bygd for omlag 220 elevar.

NESTE MØTE BLIR 11. FEBRUAR KL 19.00-20.30

VEL MØTT

Referent
Therese S Christensen

VEDLEGG2



F AU VED LINDÅS BARNESKULE

VERÅSVEGEN 24

5955 LINDÅS

BEKYMRINGSMELDING FOR FYLKESVEG 398,400 OG 415 OG
AVKJØRSEL FRÅ RIKSVEG 57 OG TIL KOMMUNAL VEG I
KOLÅSKRYSSET

F AU ved Lindås Barneskule ynskjer at Statens vegvesen skal komme på befaring ein morgon

0715 - 09.00 og sjå på trafikkbilde i knutepunkta tilhøyrande ved <lesse vegane.

Skulen har ved fleire anledningar fått bekymrings-telefonar frå bilførarar som ringer og fortel

om nestenulykker der skuleelevar, enten gåande eller syklande, har vore involvert.

Dette ser F AU ved skulen på med stor uro.

07.01.16

Leiar Rektor

Jan Håland Aashild Halland



F AU VED LINDÅS BARNESKULE

VERÅSVEGEN 24

5955 LINDÅS

UTTALE OM KOMMUNEDELPLAN FOR

TRAFIKKSIKRING 2010 -2022 FOR LINDÅS KOMMUNE

Det er ingen fotgjenger- overgang mellom Lindås Barneskule, Lindås ungdomsskule,

Lindåshallen, Kolås Barnehage, avdeling Soria Moria og til boligfelt ved øvre og nedre

Lindås og i Kolåsfeltet, verken for gående eller syklande.

Det er ikkje mulig å komme over vegen på oppmerka områder spesielt i kryss /knutepunkt.

Det er falsk trygghet ved dei tiltaka som er gjort da fartsdumpene har delvis merking, og dette

kan for små trafikkanter oppfattast som overganger, dette er spesielt ved Kolaskrysset.

F AU ved Lindås Barneskule støtter seg til vedlegg 3 for innkomne merkader til

trafikksikringsarbeidet i Lindås kommune. Me vil spesielt trekka fram punkt 12, 69, 70, 73,

115, 142-145, 183, 186-189, 232

Vi i F AU ønsker eit sammenhengande, trygt og oversiktleg gangtilbud frå området rundt

skulen, til boligfelta, området rundt Lindås senter og mot Fanebust.

07.01.16

Leiar Rektor

Jan Håland Aashild Halland


